

Protokoll styrelsemöte 2023-04-06

Ramunder HK

Närvarande:

Christian Hallberg (Ordförande)

Alexander Eklund

Erik Rothman

Andreas Holmgren

Johan Stensson

Maria Malmsjö

Erika Lundberg

1) Ekonomin. Tillgångar och utgifter

Styrelsen beslutar att f.d ordförande Mikael Hellgren inte längre ska ha tillgång till bankkonto samt ansvar för föreningens ekonomi. Ordförande har numera tillgång till konto och meddelar att föreningen till synes har bra kapital på konton men då kassör ej deltog vid mötet saknas en fullständig ekonomisk översyn.

Inför nästkommande möte (samt inför årsmöte) behöver kassör sammanställa ekonomisk presentation inkl kommande utgifter

Arbetet med att ersätta nuvarande kassör, då denne lämnar sitt uppdrag, pågår.

Styrelsen diskuterade återigen den eventuelal problematik som finns när lagkassor hanteras separat hos föräldrarsprivata bankkonton och inte på föreningens bankkonton. Pengar för de respektive lagen bör hanteras på föreningens bankkonton.

2) Pojklag

RHK har tidigare frigjort halltid för ett pojklag på torsdagar där pojkar har haft möjlighet att träna. I dagsläget har vi 7 pojkar som tränar (5 regelbundet) i det ordinarie 2011/13 laget men tränare för det laget önskar att separera och starta ett pojklag för 2011/12/13. Styrelsen anser att vi först behöver hitta en tränare innan vi marknadsför att vi startar ett lag. Tillsvidare är styrelsen överens om att pojkarna får träna vidare såsom de gör idag

3) Avslutning 28/5

Vikingen är bokad 10-14 för årets avslutning samt årsmöte. Styrelsen diskuterade huruvida vi behöver en grupp som arrangerar årsmötet men kom fram till att vi behöver ha ett extra styrelsemöte 2023-04-27 för att dels diskutera årsmötet och avslutningen. Preliminärt kommer avslutningen bestå i matcher för respektive lag mot föräldrar, kiosk, medaljutdelning samt avtackning för ledarna. Det diskuterades även hur vi kan uppmärksamma P Håkansson's lag då de under året har presterat väldigt bra och vunnit båda sina serier.

4) Externa möten

- Erik Rothman var på samarbetsnätverk 1 april i Norrköping Erik satt med i domargrupp och diskussionerna handlade mycket om att det är brist på domare för samtliga lag. Även RHK har utmaningar framöver då vi för det äldre flicklaget eventuellt behöver klass 3 domare.

I nätverket planerar man därför att skapa en domarpool för regionen där domaravgift delas mellan lagen i nätverket.

- Målvaktsträning ihop mellan klubbarna – diskuterades
- Sekretariatsutbildning diskuterades kort och här planerar förbundet en ny utbildning i september. PF 11/13 laget behöver besluta vilken serie de avser att anmäla sig till då det kan ha påverkan på om vi behöver fler utbildade till sekretariatet.
- Andreas Holmgren har deltagit i föreningsmöte med kommunen. Vid detta möte diskuterades det idrottspolitiska programmet som är bra i sak. Vid detta möte tog Andreas även upp sina tankar kring tilldelning av träningstider (halltider) och behöver av koordination och samarbete mellan föreningarna

5) Damlaget – Tränare

Damlaget ser utmaningar med nuvarande halltid som är mycket sen. Vi behöver ta med det i hantering av halltider inför nästa år. Se över möjligheter att sätta "fasta tider" (t. ex 1,5 timme) per träning för samtliga lag för att få in så många tider som möjligt.

Damlaget har ännu inte någon lösning på ny tränare inför nästa år

Styrelsen diskuterade möjligheter för samarbete med andra lag (slå ihop). Detta skulle kunna möjliggöra att man delar träningar mellan orter etc. Erika ska prata med laget och sondera terrängen i frågan

6) Övrigt

Diggilo kommer till Söderköping den 6 augusti. RHK tog beslut på att anmäla sitt intresse att delta vid bygg- och rivning av scenområde. Föreningen behöver 16 personer (100 kr person/timme)

Alexander Eklund - Sekreterare

Justerare

Justerarer